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1. LAM-midler.  

 

Årets LAM midler økte med ca. 36% i forhold til i fjor. Midlene skal nå være utbetalt til de 

ulike idrettslagene (medio august). Fordelingen er basert på de innrapporterte 

aktivitetstallene for 2014.  

 

2. Driftstilskudd fra Bamble kommune. 

 

 Driftstilskuddet fra Bamble kommune ble utbetalt medio juni. 

 

3. Tilskudd til BIR 2015. 

 

 Søknad for å motta driftstilskudd fra Telemark Idrettskrets er sendt og akseptert. 

 

 

 



4. Oppfølging av idrettsrådskonferansen 2015. 

 

 Åsulf Ørvik fulgte opp målsetningene som ble lansert på idrettsrådskonferansen i Trondheim i 

år gjennom innlegg til avisene PD, Varden og TA. Hovedpunktene var å arbeide for at det skal 

bli lettere å drive idrettsanlegg, sørge for at det finnes nok anlegg og at skoleelevene skal få 

en times fysisk aktivitet pr. dag. 

 

5.  Fordeling av haller. 

 

 Fordelingen er gjennomført og Kjetil Haugersveen har sendt ut denne til lagene det gjelder. 

 

6. Forslag til økte driftsmidler i Bamble. 

 

 For å møte de utfordringer idrettslagene i Bamble står ovenfor er det behov for at 

drifttilskuddet økes. 

 Kontakten mellom kommunen og idrettslagene bør gå via idrettsrådet slik det er ment. På 

vegne av BIR utarbeider Lars Inge Rønholt forslag til brev om økte driftsmidler.   

 

 

Morten Kimerud 

Sekretær 

  

  

 

   


